
Betoog bij motie "Niets doen kan niet meer". 
 
 
Voorzitter,  
 
Ik heb dit betoog de titel "blinde vlek" gegeven. Ik zal het toelichten. 
 
Enkele weken geleden stond in een beeldvormende avond van onze gemeenteraad 
inclusie centraal.   
 
Met elkaar hebben we gesproken over een inclusieve samenleving, over "iedereen 
moet mee kunnen doen", "over het voorkomen van tweedeling", en " het 
voorkomen van uitsluiting".  
Ik heb de band nog eens terug gekeken, en het is overduidelijk: deze raad wil 
bijdragen aan een inclusieve samenleving. 
 
Duidelijk is ook te horen dat alle raadsleden, ook ik,  inwoners van Meierijstad voor 
ogen hadden met een lichamelijke of verstandelijke beperking, met eenzaamheids- 
of psychiatrische problemen.  
 
Geen raadslid sprak over tweedeling of uitsluiting door discriminatie of racisme  
Dat stond niet op ons netvlies. 
 
Door politie geweld tegen zwarte burgers in de V.S  staat discriminatie en racisme 
nu wereldwijd hoog op de agenda. Door die wereldwijde acties, maar natuurlijk ook 
door verhalen van gekleurde Nederlanders hier in Meierijstad zijn wij gewezen op 
onze blinde vlek. Want laat het duidelijk zijn, ook in Meierijstad gebruiken we 
uitdrukking die kwetsend zijn voor bevolkingsgroepen, worden mensen niet 
uitgenodigd voor een sollicitatiegesprek vanwege hun naam, worden inwoners 
verwenst omwille van hun religie. 
 
En als je je daar van bewust bent, dan kan niets doen niet meer. 
Die stap vooruit hebben niet alleen wij gemaakt, maar veel Nederlanders, zelfs 
onze minister president. Maar daar mee ben je er nog niet. 
 
De voorliggende motie is tot stand gekomen met inbreng van diverse fracties. 
Bedankt daar voor.  Allen hadden het doel om, in het verlengde van artikel 1 van 
onze grondwet, vanuit een plan te werken aan bewustwording,  aan het samen met 
maatschappelijke partners werken aan voorwaarden om discriminatie en racisme te 
verminderen en te voorkomen; om samen te werken aan inclusie. Dat doe je niet 
door dikke beleidsnotities te schrijven. "Je moet aansluiten bij bestaand beleid",  
was de gedeelde opvatting. Niet alleen inhoudelijk, maar ook qua werkwijze sluit 
het voorliggend thema prachtig aan bij de lopende programmalijn inclusie.  
 
Als we die programmalijn verbreden, en het op bewustwording gerichte plan 
uitwerken, dragen we weer meer bij aan : "Meierijstad zijn we samen". 
 
 



Peter Verbraak 
Raadslid fractie HIER 
 

 


